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Zápis z jednání p ředsednictva AS FEK 
konaného dne 12. 11. 2008 od 9:45 hodin 

v HJ 205 
 

 
 

Přítomno: 3 členi předsednictva - viz prezenční listina. 

 
Předsedkyně AS FEK Ing. Kunešová zahájila jednání, uvítala přítomné hosty a 

připomenula, že úkolem předsednictva je projednat a schválit program 7. jednání pléna AS 
FEK. 

 

Do programu 7. jednání pléna byly děkanem FEK a senátory navrženy tyto body: 
1. schválení programu 7. jednání AS FEK 
2. informace o Zprávě o výsledcích vykonaného předmětného interního auditu projektu 

„Projekt podpory růstu podniků v Karlovarském kraji č. 3/2007“ na středisku SEES 
FEK ZČU  

3. informace o Výsledcích hospodaření FEK ZČU za období leden až září 2008 v rozsahu 
daným přílohou č. 3 k návrhu rozpočtu FEK ZČU v Plzni za rok 2008 

4. informace z užšího vedení fakulty dne 12.11.2008 
5. různé 

 

Předsednictvo AS FEK hlasovalo o navrženém programu jednání pléna AS FEK 19. 11. 2008.  
Výsledek hlasování: pro 3, proti 0, zdrželi se 0. Program jednání byl schválen. 
 

7. jednání pléna AS FEK se bude konat 19. 11. 2008 v 10.30 v HJ-210  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Plzni 12. listopadu 2008                                                                                               
  Ing. Hana Kunešová 
  předsedkyně AS FEK      Zapsala:  

Ing. Dita Hommerová, Ph.D., MBA 
- prezenční listina 


